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2015Z10924 

Vragen van het lid Kooiman (SP) aan de Staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht dat jeugdzorg een strop 
dreigt te worden voor Friese gemeenten (ingezonden 11 juni 2015). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht dat jeugdzorg een strop dreigt te worden 
voor Friese gemeenten?1 

Vraag 2
Kunt u aangeven waar deze tekorten door zijn ontstaan? Wat gaat u in 
samenspraak met deze gemeenten doen om het probleem op te lossen? 

Vraag 3
Wat voor consequenties hebben deze tekorten voor de zorg voor kinderen en 
gezinnen? 

Vraag 4
Kunt u een overzicht geven van de wachtlijsten op dit moment voor de 
jeugdzorg in de Friese gemeenten? Hoeveel gemeenten kampen met dezelfde 
problemen, en bent u met hen in gesprek over mogelijke oplossingen? 

Vraag 5
Kunt u een overzicht geven van gemeenten waar deze financiële tekorten zich 
voor doen? Zo nee, bent u bereid dit te onderzoeken? 

Vraag 6
Hoe gaat u ervoor zorgen dat gezinnen en kinderen niet zonder hulp komen 
te zitten?

1 «Jeugdzorg dreigt strop te worden voor Friese gemeenten» uit Friesch Dagblad van 9-6-2015 
http://www.frieschdagblad.nl/index.asp?artID=69615
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